

Sted: Teams Kl: 1900 til 21.00

Tilstede: Tulla, Jimmy, May-Britt R, May Britt M, Ida/Tom-Martin og Linda (ref)

Fravær: Lene

Sak 20/24- Treff og utstilling

Kort praktisk oppsummering av hva vi har og hva vi mangler.

Vedtak:

Det handles inn nødvendig supplement av sløyfer og annet materiell som trengs til treffet. Nytt møte 8. mai for ytterligere forberedelser.

Sak 21/24 – Innkomne innspill til styret

Unntatt offentlighet

Vedtak: Jimmy svarer vedkommende på e-post

22/24 – Innkjøp av utstyr

Styret ønsker å kjøpe Målestav og chip-avleser til utstillingsarrangementer.

Vedtak: Målestav og Chip-avleser kjøpes inn til klubbens disposisjon.

Sak 23/24 - Eventuelt

- Vi skal holde ISIC-møte neste år, etter treffet må vi begynne å jobbe med dette.
- Spørreundersøkelse- hva er folk interessert i – hvordan kan vi få opp aktivitet
- Få flere tilgjengelige hannhunder.
- Tenke ny treffkomite på neste medlemsmøte
- Valpeheftet – Jimmy har teksten – Linda kan lage et utkast til nytt og oppdatert hefte

Nytt møte: 08.05.2024 kl. 19:00